



# 7D5N Experience Sydney & Melbourne



Tour Code: **7SMEL**

## Hotel: 3-4 Star

2N Sydney  
3N Melbourne

## Meals

5 Breakfast  
4 Lunch  
5 Dinner

Half Lobster, Seafood Platter (Scallops, prawns, fish fillets, calamari), Star City Buffet, fish and chip, Wine tasting w/ 2 course menu & Asian meal

## Currency

AUD (\$)   
\$1 = Approx RM3.2  
(Subject to fluctuation)

## Time Zone

GMT+10

## Dialing Code

+613 - Melbourne  
+612 - Sydney

For more information,  
please call our hotline  
 **(03) 2148 3880**

## Highlights

### Melbourne, Australia

- **Puffing Billy** - Australia's favourite steam train and is one of the finest preserved steam railways in the world.
- **Rochford Wines Yarra Valley** - Experience wine tasting and enjoy 2 course meal in the vineyard.
- **Maru Koala** - Experience to pat a koala, hand feed an albino kangaroo, walk with the dingoes, and talk to the parrots.
- **Philips island** - each night at sunset you'll be amazed by Little Penguins returning ashore after a day's fishing.
- **Great Ocean Road** - experience one of the world's most scenic coastal drives. See the towering 12 Apostles, iconic surf breaks and misty waterfalls.

### Sydney, Australia

- **Blue Mountains** - known for dramatic scenery, it encompasses steep cliffs, eucalyptus forests, waterfalls and the storied Three Sisters sandstone rock formation.
- **Sydney Harbour Highlight Cruise** - passing the Opera House and onto Double Bay, exclusive Point Pipe, and Bradley Head. Cruise under the Harbour Bridge to Balmain and Darling Harbour.



**Eden Tours & Travel Sdn. Bhd.**  
www.edenvacation.com

Day 1 Kuala Lumpur ✈ Melbourne ( MOB)

Assemble at KLIA airport and proceed for check in airport formalities and board the flight to Melbourne. Just sit back, relax and enjoy the in flight entertainment and services.

Day 2 Melbourne / City tour – Harbour Town - Eureka Skydeck Level 88 (- / L / D)

- Upon arrival, proceed to Melbourne city.
- **Melbourne City Tour** – include of photo shop at Fitzroy Gardens with viewing of Captain James Cook’s Cottage, bypass Parliament House, Art Gallery Museum, Shrine of Remembrance, Royal Exhibition Hall, Crown Casino and China Town.
- **Harbour Town** – You’ll find brand direct outlets and specialty stores with the latest fashion, homewares and etc.
- **Eureka Skydeck Level 88** – awe inspiring view of Melbourne from the Southern Hemisphere’s highest viewing platform.

Day 3 Melbourne – Yarra Valley – Philip Island (B / L / D)

- **Puffing Billy Steam Train** – was built to serve at the turn of the century and is a genuine relic of our more leisurely days. The Railway is the major survivor of four experimental lines used to develop rural areas in the early 1900s.
- **Wine Tasting** – You may experience wine tasting in the stunning Yarra Valley and enjoy the best 2 course menu lunch in the winery.
- **Maru Koala Park** – Experience ‘face to face’ with koalas in their natural habitat and you may have opportunity to really interact with them.
- **Philip Island** – Take a waddle on the wild side and see wild penguins at world famous Penguin Parade.

Day 4 Melbourne – Great Ocean (B / L / D)

- **Great Ocean** – Melbourne most beautiful scenic roads and greatest breath-taking coastline drives of south west Victoria through an extended all the way to the famous and amazing photo stop of the limestone stacks rising dramatically from the southern ocean, the landmarks known as the ‘**Twelve Apostles**’ and other limestone along the way known as ‘**Loch Ard Gorge**’ and ‘**London Bridge**’.
- Journey across the **West Gate Bridge** – A large cable stayed box girder bridge into the city

Day 5 Melbourne ✈ Sydney City Tour – Harbour Cruise (B / D)

- After breakfast, check out of hotel and transfer to Melbourne domestic airport for flight to Sydney
- **Sydney City Tour** :include of photo stop at **Mrs.Macquarie’s chair**, over view of **Opera House, Harbour Bridge, The Rocks,Parliament house**, bypass **King’s Cross, Darling Harbour, Star City Casino, Queen Victoria Building,Paddy’s Market and Chinatown**
- **FishMarket** - choose your favourite fresh or cooked seafood at your own expenses as lunch
- **Sydney Harbour Highlight Cruise** ( include Soft Drink ) with Captain Cook Cruise

Day 6 Sydney – Blue Mountain by Scenic World (Unlimited pass) – 2000 Olympic Park (B / L / D)

- **Blue Mountain** – View the 3 sister between Jamieson & Burrangorang valley from echo point with three rides (railway,cableway ,skyway)
- Photo Stop at outside **Sydney 2000 Olympic Park**

Day 7 Sydney ✈ Kuala Lumpur (B)

- Free & Easy then transfer to Melbourne International Airport depart flight back to Kuala Lumpur.



Note

- \* Hotels listed may be substitute with similar accommodation / nearby location if unavailable.
- \* The content of above itinerary is for reference only and subject to change due to local conditions.
- \* This itinerary shall not constitute as part of an agreement.

Tour Fare	<input type="text"/>
Airport Taxes	<input type="text"/>
Travel Insurance	<input type="text"/>
Tipping	<input type="text"/>
<b>Total</b>	<input type="text"/>

Departure Date	<input type="text"/>
Flight Details	<input type="text"/>





# 7天5晚 体验墨尔本 & 悉尼



## 精选

### 墨尔本，澳大利亚

- **普芬比利蒸汽火车** - 澳大利亚最喜欢的蒸汽火车，是世界上保存到最好的蒸汽火车之一。
- **科尔德斯特里姆** - 在葡萄园品尝葡萄酒并享用2道菜。
- **Maru无尾熊** - 体验抚摸无尾熊，亲手喂食稀有的白化袋鼠，和丁格犬一起散步并与鸸鹋谈话。
- **菲利普岛** - 每天的日落时分，你会惊讶于小企鹅们结束了一天的“劳作”后返回岸上
- **大洋路** - 体验世界上最美丽沿岸的海洋美景。欣赏着名的十二门徒岩，标志性的冲浪和朦胧的瀑布。

### 悉尼，澳大利亚

- **蓝山** - 以惊人的风景而闻名，它包括陡峭的悬崖，桉树林，瀑布和传说中的三姐妹峰
- **悉尼海港亮点巡遊** - 经过歌剧院，到双湾，独家Point Pipe和布拉德利头。在海港大桥下乘搭游船到巴尔曼和达令港。



Eden Tours & Travel Sdn. Bhd.  
www.edenvacation.com

Tour Code: **7SMEL**

**酒店: 3-4 星级**

2晚在悉尼  
3晚在墨尔本

**膳食安排**

5 早餐  
4 午餐  
5 晚餐  
特色餐：  
半只龙虾，海鲜拼盘  
(扇贝，大虾，鱼片，鱿鱼)，  
星城自助餐，炸鱼薯条，  
品尝红酒与2道菜和亚洲餐

**货币**

AUD (\$)   
\$1 = 约 RM3.2  
(价钱将根据当天汇率为标准)

**时区**

GMT+10  
(夏令时：正向10小时)

**拨号代码**

墨尔本 +613  
悉尼 +612

欲了解更多资讯，  
请拨打我们的热线  
☎ (03) 2148 3880

第1天 吉隆坡 ✈ 墨尔本 (机上用餐)

集合于吉隆坡国际机场并办理登记手续，乘搭飞机前往澳洲其中一个大城市，墨尔本。坐下放松并享用机上的设施与服务。

第2天 墨尔本 / 市区遊 - 海港市 - 尤利卡天台88 (- / 午餐/晚餐)

- 抵达机场后，前往墨尔本城市。
- 墨尔本市区遊 - 其中包括在菲茨罗伊花园拍照留念，参观库克船长小屋，经过国会大厦，艺术博物馆，战争纪念馆，皇家展览馆，皇冠赌场和唐人街。
- 海港市 - 你可发现到许多著名的品牌和专卖店售卖着最新的时尚服饰，家居用品等。
- 尤利卡天台88 - 从南半球最高的观景平台让你360度全方位观赏墨尔本的美景。

第3天 墨尔本 - 亚拉河谷 - 菲利普岛 (早餐/午餐/晚餐)

- 普芬比利蒸汽火车 - 建于20世纪之交的最后一条实验性窄轨铁路。乘坐墨尔本公共交通即可轻松抵达。你可以在沿途的任何一站上车，也可以在车站休息室里看着火车经过。
- 品酒 - 您可以在这令人惊叹的亚拉河谷品尝美酒，午餐时段在酒庄享用2道菜。
- Maru无尾熊动物园 - 在自然栖息地可体验与无尾熊“面对面”，你可能有机会与它们近距离互动。
- 菲利普岛 - 在世界著名的企鹅遊行上看野生企鹅。

第4天 墨尔本 - 大洋路 (早餐/午餐/晚餐)

- 大洋路 - 墨尔本最美丽的风景和最壮观的海岸线，通过维多利亚西南边一直延伸到巍然耸立的石灰岩组成的十二门徒石，其他沿着岸边的还有“洛克阿德大峡谷”和“伦敦桥”的石灰岩。
- 西门大桥之旅 - 是一座以钢箱梁斜拉式建造。

第5天 墨尔本 ✈ 悉尼市区遊 - 船遊悉尼港 (早餐/晚餐)

- 早餐后，办理退房手续并送往墨尔本机场乘搭内陆航班飞往悉尼。
- 悉尼市区遊 - 其中包括在麦考利夫人座椅拍照留念，悉尼歌剧院，海港大桥，岩石区，国会大厦，经过英皇十字街，达令港，星城赌场，维多利亚女王大厦，稻田市场和唐人街。
- 鱼市场 - 自费选购新鲜或煮熟的海鲜享用午餐。
- 船遊悉尼港 (包含免费饮料) - 乘坐库克船长游轮。

第6天 悉尼 - 蓝山国家公园(无限通行证) - 奥林匹克体育场 (早餐/午餐/晚餐)

- 蓝山 - 一睹传奇的三姐妹奇岩，乘搭铁路与缆车探索蓝山国家公园大自然的宝库。
- 外观悉尼2000年奥林匹克体育馆并拍照留念。

第7天 悉尼 ✈ 吉隆坡 (早餐)

自由活动直到集合时间送往悉尼国际机场乘搭客机返回吉隆坡。



注释

- \* 本行程赠送半港艇，若天候因素无法成行，不另退任何费用。
- \* 本行程，班次时间及住宿饭店之确认尽量忠于原行程。若遇特殊情况将会前后更动或互换观光点或退费处理，敬请谅解。
- \* 如遇不可预测的天气现象、交通拥塞、观光点休假、住宿饭店调整，行程安排以当地为主。若离队视同放弃，恕不退费。
- \* 以上行程内容仅供参考，内容或有更动微调的可能，本公司保有修正的权利。

团费

出发日期

机场税

飞行航班

旅游保险

小费

总额